

Sirküler 2015/01: 2015 Yılında Uygulanacak Asgari Ücret, Sigorta Primine Esas Kazanç, Asgari Geçim İndirimi ve Gelir Vergisi Oranları Hk.

02.01.2015

2015 yılında uygulanacak asgari ücret tutarları Asgari Ücret Tespit Komisyonu tarafından belirlenmiştir. Ayrıca asgari geçim indirimi, Gelir Vergisi oranları, Sigorta Primine Esas Aylık Kazancın Alt ve Üst Sınırı belirlenmiştir. Buna göre;

Resmi Gazete, 31 Aralık 2014 Salı, Karar Tarih: 31/12/2014, Karar No: 2014/1

İşçinin bir günlük normal çalışma karşılığı asgari ücretinin; 1/1/2015-30/6/2015 tarihleri arasında **40,05** (kırklıra beşkuruş) Türk Lirası olarak, 1/7/2015-31/12/2015 tarihleri arasında ise **42,45** (kırkikilıra kırkbeşkuruş) Türk Lirası olarak tespitine, işçi temsilcilerinin muhalefetine karşılık oy çokluğuyla karar verilmiştir.

1-) 2015 Yılı Asgari Ücretler

	01.01.2015 - 30.06.2015 (Ocak)	01.07.2015 - 31.12.2015 (Temmuz)
Asgari Ücret	1.201,5 (Brüt) - 949,07 (Net)	1.273,5 (Brüt) - 1.000,55 (Net)

İlk 6 Ay Asgari Ücreti ve Yasal Kesintileri (01.01.2015 – 30.06.2015) (Ocak):

01.01.2015 – 30.06.2015	
Brüt Ücret	1.201,5 TL
SGK Primi İşçi Hissesi	168,21 TL
İşsizlik Sigortası Primi İşçi Hiss.	12,02 TL
Gelir Vergisi Matrahı	1.021,28 TL
Gelir Vergisi	153,19 TL
Damga Vergisi	9,12 TL
Kesintiler Toplamı	342,54 TL
Net Ücret	858,96 TL
Asgari Geçim İndirimi (+)	90,11 TL
Net Ele Geçen Ücret	949,07 TL

İkinci 6 Ay Asgari Ücreti ve Yasal Kesintileri (01.07.2015 – 31.12.2015) (Temmuz):

01.07.2015 – 31.12.2015	
Brüt Ücret	1.273,5 TL
SGK Primi İşçi Hissesi	178,29 TL
İşsizlik Sigortası Primi İşçi Hiss.	12,74 TL
Gelir Vergisi Matrahı	1.082,48 TL
Gelir Vergisi	162,37 TL
Damga Vergisi	9,67 TL
Kesintiler Toplamı	363,06 TL

Net Ücret	910,44 TL
Asgari Geçim İndirimi (+)	90,11 TL
Net Ele Geçen Ücret	1.000,55 TL

Not: Asgari geçim indirimi dikkate alınması gerekir. (Bekar ve çocuksuz kişiler için düzenlenmiştir)

2-) 2015 Asgari Geçim İndirimi

Asgari geçim indirim oranları:

Asgari geçim indiriminden yararlanan	İndirim oranı
Çalışanın kendisi	%50
Çalışmayan ve herhangi bir geliri olmayan eş	%10
1. çocuk	%7,5
2. çocuk	%7,5
3. çocuk	%5
4. çocuk	%5

Medeni Hali	Aylık	Medeni Hali	Aylık
Bekar	90,11		
Evli eşi çalışmayan ve çocuksuz	108,14	Evli eşi çalışan ve çocuksuz	90,11
Evli eşi çalışmayan ve 1 çocuklu	121,65	Evli eşi çalışan ve 1 çocuklu	103,63
Evli eşi çalışmayan ve 2 çocuklu	135,17	Evli eşi çalışan ve 2 çocuklu	117,15
Evli eşi çalışmayan ve 3 çocuklu	144,18	Evli eşi çalışan ve 3 çocuklu	126,16
Evli eşi çalışmayan ve 4 çocuklu	153,19	Evli eşi çalışan ve 4 çocuklu	135,17
Evli eşi çalışmayan ve 5 çocuklu üst sınır	153,19	Evli eşi çalışan ve 5 çocuklu	144,18

3-) 2015 Gelir Vergisi Oranları

2015 yılı gelir vergisi oranları:

GELİR VERGİSİ ORANLARI						
2015 Yılı Ücret Gelirlerine Uygulanacak Gelir Vergisi Oranları						
12.000	TL kadar					%15
29.000	TL sinin	12.000	TL si için	1.800 TL,	fazlası için	%20
66.000	TL sinin	29.000	TL si için	5,200 TL, *	fazlası için	%27
66.000	TL sinden fazlasının	66.000	TL si için	15.190 TL, **	fazlası için	%35

* (cret gelirlerinde 106.000 TL'nin 29.000 TL'si iin 5.200 TL)

** (cret gelirlerinde 106,000 TL'den fazlasının 106.000 TL'si iin 25.990 TL)

4-) Sigorta Primine Esas Aylık Kazancın Alt ve st Sınırđ (SGK Primine Esas Tavan ve Taban cret)

Uygulanacak Dnemi	SGK Taban creti TL (Aylık kazancın alt sınırı)	SGK Tavan creti TL (Aylık kazancın st sınırı)
01.01.2015 30.06.2015	1.201,50	7.809,90
01.07.2015 31.12.2015	1.273,50	8.277,90

Saygılarımızla,

Uzman Denetim